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040 785 20 54 

Bestuurslid Carien Baudewijns  040 201 64 15 

Bestuurslid Louis Verlinden  040 204 10 47 

Commissies    

Baancommissie Pierre Velter baan@valkenswaardsegolfclub.nl 0032 11 735 841 

Clubhuiscommissie Maarten Ingelse clubhuis@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 80 26 

Handicapcommissie Cor François 

Kees van der Heijden 

hcp54@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 52 05 

040 201 78 41 

Marshal– en Begelei- 

dingscommissie 

Peter van Dooremalen marshals@valkenswaardsegolfclub.nl 0618 392 449 

Publiciteitscommissie Jan Veltkamp publiciteit@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 44 03 

Redactie Teeshot Rina Runia teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 25 99 

Regelcommissie Rob Derksen 

Piet Janse 

regels@valkenswaardsegolfclub.nl 040 207 51 75 

040 207 05 30 

Sponsorcommissie Gea Bloemen sponsor@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Technisch Beheer Peter Verberne TB@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 72 99 
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Professional Ward van der 
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info@golfschooldekempen.nl 06 39 38 94 93 
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Redactioneel 

Doe ff rustig! 

Voor mijn gevoel is het al heel lang geleden dat 

we, met een aantal dames, bij de afsluiting van 

de DDD in december een persiflage opvoerden 

van Omanido. U weet wel de serie van Hendrik 

Groen, die afgelopen najaar op tv te zien was. 

Tekst en regie 

van onze uitvoe-

ring waren van 

Dammie Janssen 

en de muzikale 

begeleiding was in 

handen van Mien 

Flik op de piano. 

We hadden veel voorpret met het oefenen en 

ook de uitvoering had veel succes.  

Nog geen week later bekeek ik een vrij recent 

concert van de Rolling Stones, ik zag Mick 

Jagger over het podium springen als een “jonge” 

god van 76 jaar en ik dacht bij mezelf: dat is 

toch ook best behoorlijk Omanido! Misschien 

kan hij hier maar beter mee ophouden. 

De meesten van jullie zullen wel weten waar 

Omanido en afkorting van is, en anders zoek je 

het maar op! Ik ga het hier niet opschrijven. 

Want sinds half maart krijgt een dergelijke af-

korting een hele nare bijsmaak voor mij omdat 

ik dan de vreselijk nare beelden van verpleeg-

huizen weer op mijn netvlies krijg. 

Recent sprak ik jongeren die nogal voor het 

Zweedse systeem voor de bestrijding van Covid 

19 waren. Ze spraken nog net niet over 

“ophokplicht” van 60+ en zijn van mening dat de 

rest recht heeft op vrijheid op terrassen en op 

een clubsandwich met witte wijn buiten de deur. 

Tja, velen vinden dat ze “verwende” rechten 

hebben. 

Ik ben ook lid van een golfgroep op Facebook. 

Toen we niet mochten golfen, stond de site vol 

met berichten dat golfen toch echt wel moest 

kunnen, en scholden ze elkaar de huid vol met 

meningen, oordelen en vermeende rechten. Het-

zelfde zie ik de laatste weken gebeuren met 

koorzingen. Dat schijnt gevaarlijker te zijn dan 

golfen, althans binnen zingen in een groep. Men-

sen hebben totaal geen geduld meer om te 

wachten tot bepaalde onderzoeken zijn afgerond, 

weten alles beter en rollen 

al dan niet zingend over 

elkaar heen. Dan denk ik: 

doe toch ff rustig en ga in 

je eigen badkamer of el-

ders zingen! 

Dus als jullie iemand horen 

zingen op de golfbaan, dan 

ben ik dat! 

Rina Runia 
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Van de voorzitter 

Beste leden van de Valkenswaardse Golfclub, 

Voor u ligt een nieuwe editie 

van onze eigen Teeshot, dus 

is het weer tijd om wat din-

getjes de revue te laten pas-

seren. 

Op de eerste plaats zijn we 

natuurlijk heel blij dat we 

weer kunnen golfen. Wel met 

de nodige beperkingen in 

sfeer en gezelligheid. We hopen dat er begin juli 

weer wat verdere verruiming komt en dat we 

dan onze activiteiten weer langzaam kunnen op-

starten. 

Hetzelfde als vroeger zal het voorlopig nog niet 

worden maar dat moeten we maar voor lief ne-

men. 

De baan ziet er best goed uit en we kunnen in 

overleg met gemeente en de Voetbalclub Val-

kenswaard gelukkig tot 1 september gebruik ma-

ken van de alternatieve holes 3 en 4. 

Het gras op de gebruikelijke holes begint goed 

op te komen en de gerenoveerde greens zijn in 

principe bespeelbaar. Het zal nog wel even duren 

voordat we er gebruik van kunnen maken, maar 

de huidige situatie is zeker acceptabel. 

We hebben besloten de ALV niet langer uit te 

stellen en deze in digitale vorm te doen. Ik ben 

heel benieuwd wat jullie er van vinden en of dit 

naar behoren zal werken maar nood breekt wet. 

De financiële situatie van onze club is niet riant, 

maar we slaan ons er doorheen en zijn niet voor-

nemens de contributie voor 2021 te verhogen. 

We zetten in op het werven van nieuwe leden en 

willen het onze leden niet aandoen om de contri-

butie te verhogen in een jaar waarin we maar 

weinig hebben kunnen golfen vanwege het coro-

na gebeuren. Hierna zien we wel weer verder. 

Ik wil wel een beroep op jullie doen om daar 

waar jullie kunnen jezelf als vrijwilliger op te ge-

ven. Ik denk daarbij aan de wedstrijdcommissie, 

de barcommissie en het bestuur. Er is zeker ver-

loop en zonder jullie hulp wordt het steeds moei-

lijker om alles draaiende te houden. 
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Het reserveringssysteem oogst van alle kanten 

lof en er wordt mij regelmatig gevraagd dit ook 

in de toekomst te blijven gebruiken. We zullen 

als de coronastorm is geluwd dit met elkaar eva-

lueren en de beste beslissing voor onze vereni-

ging proberen te nemen. We zullen hierbij zeker 

ook jullie mening hierover meenemen. 

Ik hoop dat we de komende weken weer ergens, 

binnen de anderhalve meter maatschappij, ons 

clubhuis en het terras gedeeltelijk in gebruik 

kunnen nemen. Hier moeten we natuurlijk ook 

rekening houden met vrijwilligers die in deze tijd 

voorzichtig willen zijn en niet bijv in drukte bar-

diensten willen draaien. Op basis van beschikba-

re vrouw/mankracht gaan we plannen maken. 

Hierbij zullen we wedstrijden en andere activitei-

ten zo goed als mogelijk afstemmen op het be-

schikbare aantal zitplaatsen. We blijven voor-

zichtig en volgen de protocollen. Verder zullen 

we proberen zo eerlijk mogelijk iedereen in staat 

te stellen aan de diverse activiteiten mee te 

doen. 

Het zal niet allemaal gemakkelijk gaan en fouten 

worden er zeker gemaakt, maar we doen alle-

maal ons best. 

Dit was het voor nu voor de komende tijd veel 

gezondheid, sportplezier en als het weer kan ge-

zelligheid. 

Houd U aan de regels, blijf voorzichtig en blijf 

safe, 

Groetjes, 

Frank Smulders 

 

In memoriam Piet Wijnen 

Begin dit jaar is ons lid 

en tijdelijke pro Piet 

Wijnen overleden. 

Voordat Piet bij ons lid 

werd, was hij lange tijd 

pro bij een golfclub in 

het noorden des lands. 

Toen onze pro Sjoerd de 

Schipper in 2018 naar 

Gendersteijn vertrok, 

nam Piet die rol over. 

Hij heeft een half jaar met veel plezier les gege-

ven bij onze club, totdat zijn vrouw ernstig ziek 

werd en hij haar verzorging op zich nam. 

Bij clinics was Piet altijd bereid om mee te hel-

pen. Rina Runia vertelt daarover een mooie 

anekdote. 

“Ik heb samen met Piet eens 2 studenten van 

de sportopleiding Tilburg een dagdeel begeleid. 

Ze moesten onze club en de golfsport onder de 

loep nemen. We waren met hen op de driving 

range en binnen de kortste keren sloegen deze 

jongens, beiden hockeyers, de bal achter in het 

net. Anders werd dit op de putting green, waar 

Piet ze liet worstelen tot een van hen verzucht-

te: Piet je kletst hier zo makkelijk over, maar 

kun je dit zelf wel? En doe het eens voor! 

Piet keek hen aan en zei: waar moet ie in? Ui-

teraard kozen ze een put die met een bocht om-

hoog liep naar een hole aan de bovenrand van 

de putting green, zeker 6 meter lang. Piet legde 

de bal op lijn, keek goed en holede de bal in één 

keer uit. Nooit vergeet ik de verbazing en be-

wondering op de gezichten van die jongens. Ze 

stonden met hun mond open. Later zei Piet 

grijnzend tegen me, dat hij dit waarschijnlijk 

geen 2e keer zo had gekund.” 

Rina Runia 
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Nieuwe handicaps door WHS 

Ja, op 1 januari wordt het huidige EGA handicap 

systeem gewijzigd in een nieuw systeem, dat 

wereldwijd gebruikt gaat worden. Andere bere-

keningen, eerlijker, maar niet gemakkelijker. In 

een aantal artikelen in de Teeshot zal ik het sys-

teem enigszins toelichten, zodat een ieder onge-

veer weet wat het systeem inhoudt. 

In het eerste artikel wil ik graag ingaan op de 

algemene aspecten van het systeem, in het 

tweede artikel de meer technische berekeningen 

achter het systeem en in het laatste artikel de 

extra bijzonderheden en uitzonderingen. De ech-

te liefhebbers kunnen natuurlijk ook de NGF site 

bezoeken voor meer informatie. 

Wereldwijd zijn er nu zes verschillende handi-

capsystemen, die op onderdelen flink van elkaar 

verschillen. Zodra alle landen overgestapt zijn op 

het nieuwe World Handicap System zullen er 

hooguit nog kleine nationale verschillen zijn. In 

sommige landen geldt het WHS al sinds 1 janua-

ri 2020, maar andere landen voeren het wereld-

handicapsysteem een jaar later in. Daaronder 

valt ook Nederland, een van de landen waar nu 

nog het systeem van de EGA (Europese Golf As-

sociatie) geldt. 

 

Het WHS is een initiatief van de regelinstanties 

R&A en USGA in samenwerking met de zes orga-

nisaties die de huidige handicapsystemen behe-

ren. Het doel van het wereldhandicapsysteem is 

hetzelfde als dat van de nieuwe golfregels die op 

1 januari 2019 zijn ingevoerd: de golfsport aan-

trekkelijker en toegankelijker maken. 

 

Spelers zullen net als nu scores invoeren via de 

app GOLF.NL rechtstreeks bij de NGF of een sco-

rekaart inleveren bij de eigen club. Vervolgens 

wordt hun nieuwe handicap door het systeem 

berekend. Maar de handicap van spelers zal op 

een andere manier berekend worden dan nu. In 

het wereldhandicapsysteem zal de handicap van 

iedere speler gebaseerd zijn op de beste acht 

van de laatste 20 qualifying scores. Het is waar-

schijnlijk dat bij bepaalde groepen de handicaps 

omhoog gaan en bij andere spelers zullen deze 

wat zakken. Als je na 1 januari een kaart loopt 

en invult, kun je niet direct voorspellen wat je 

handicap gaat doen. De app kan dat wel voor je. 

 

Wat niet verandert, is dat de moeilijkheidsgraad 

van een golfbaan wordt vastgesteld met een 

course rating en slope rating en dat daaruit de 

handicapslagentabellen volgen. Wat ook niet 

verandert, is de mogelijkheid om 9-holes quali-

fying ronden te spelen. Voorts zal een WHS-

golfhandicap net als nu de potentiële speelsterk-

te van een speler weergeven. Het is dus nu en in 

de toekomst heel normaal dat een speler gere-

geld niet zijn handicap speelt. 

 

Bij de invoering van het WHS vervalt je EGA-

handicap en krijg je een automatisch berekende 

WHS-handicap. Voor de berekening van je WHS-

handicap worden al jouw qualifying scores vanaf 

2016 gebruikt. 

 

In het WHS wordt een handicap bepaald door 

het gemiddelde van je beste 8 scores van je 

laatste 20 rondes. Dit is anders dan bij de EGA-

handicap. De EGA-handicap is namelijk een af-

spiegeling van wat je kan presteren op een top-
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dag. Een EGA-handicap zakt, na een goede ron-

de, altijd (en minimaal 0,1 punt). Bij de WHS-

handicap hoeft dat niet zo te zijn, omdat het om 

het gemiddelde van je beste scores gaat en om-

dat de gemaakte score niet per se tot de beste 8 

gaat behoren. De WHS-handicap weerspiegelt je 

handicap op je goede dagen. Dit verklaart waar-

om de meeste handicaps bij de overgang van 

EGA- naar WHS-systeem omhoog zullen gaan. 

 

Hoe meer scores er vóór de invoering van het 

WHS beschikbaar zijn van een golfer, hoe stabie-

ler de WHS-handicap zal zijn als spelers na in-

voering van het WHS qualifying scores gaan inle-

veren. Lever dus zoveel mogelijk qualifying kaar-

ten in. 

In het ideale geval heeft iedere golfer bij de in-

voering van het WHS twintig of meer qualifying 

scores op zijn of haar "stamkaart" staan. Moch-

ten er echter bijvoorbeeld maar acht scores be-

schikbaar zijn van een speler, dan wordt de 

World Handicap Index bepaald op basis van die 

acht scores. Heeft een golfer minder dan acht 

scores, bijvoorbeeld drie, dan wordt de World 

Handicap Index berekend op basis van die drie 

scores. Als een golfer nog helemaal geen qualify-

ing ronden heeft gespeeld, dan wordt zijn of haar 

EGA-handicap ook zijn of haar WHS-handicap. 

 

De waarden waarmee een handicap wordt bere-

kend zullen in het WHS geen Stableford-punten 

meer zijn. In het WHS wordt gewerkt met een 

aangepast bruto score sys-

teem, waarover ik de vol-

gende keer wat meer zal 

vertellen. 

 

Piet Janse 

 

 

Op bezoek bij Carien Baudewijns 

Deze keer ben ik welkom bij Carien Baudewijns 

(en haar man Jos) omdat zij nu, sinds de digitale 

ALV, officieel bestuurslid is. We gaan aan de 

lange tafel zitten, met uitzicht op tuin, en zo 

maak ik kennis met Carien. 
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Carien en Jos wonen met veel plezier al sinds 

hun trouwen, zo'n 49 jaar geleden, in hetzelfde 

huis aan de Hyacinthlaan in Dommelen. Prachtig 

aangelegde tuin die ze samen 'doen'. “We heb-

ben een paar maanden terug 4 grote en hoge 

bomen weg laten halen. Met die harde wind en 

slagregens van tegenwoordig waren we bang 

voor vallende takken... zeker met de kinderen 

die hiernaast wonen...” 

Carien is van 1946, geboren en getogen in 

Valkenswaard. Ze kwam ter wereld in het Caro-

lusgebouw, bij de nonnen op de Oranje Nas-

saustraat. Als ze dat zo vertelt, vragen we ons 

beiden af of die nonnen daar toen een klein 

ziekenhuis runden, en of dat het alleen een 

soort kraamkliniek was. 

“Omdat ik de oudste was van een groeiend 

gezin, was verder studeren geen optie. Ik heb 3 

zussen en 3 broers; met de jongste scheel ik 20 

jaar. 

Later nam mijn vader de garage over van mijn 

opa (Luijbregts). Toen was het ook vanzelfspre-

kend dat ik (in een keer en snel) mijn diploma’s 

ging halen om de administratie te doen in het 

familiebedrijf.” 

 

Carien ontmoette Jos tijdens carnaval hier in 

Valkenswaard. “Jos kwam uit Bergeijk. We 

waren allebei 20 en we trouwden toen we 25 

waren.” Al snel werden 2 kinderen geboren: Wil-

lem en Anneke. “Ik nam de kinderen gewoon 

mee naar mijn werk, want mijn ouders woonden 

boven de garage en mijn moeder paste dan op.” 

 

Toen de kinderen volwassen waren en het nest 

uitvlogen, begon het te kriebelen bij Carien. Ze 

wilde weer full-time gaan werken. In '94 werd ze 

cheffin bij de Hema. Korte tijd later werkte ze 

wéér bij familie, toen haar zwager de Hema 

overnam. Met haar 63e bouwde Carien het werk 

langzaam af en in 2011 stopte ze helemaal met 

werken. 

En hoe zat het met sporten? “Vroeger niet, onze 

jongens (mijn broers), reden rally: daar moest 

alles voor wijken. Dat was een prachtige tijd.” 

Samen met Jos werd Carien lid van de badmin-

tonclub (“we hebben met het hele gezin badmin-

ton en ook competitie gespeeld”) en later ging ze 

bij Ginneve tennissen. 

Enkele jaren nadat Jos lid werd bij GVC, in 2004, 

werd Carien ook lid van onze golfclub. “Ik kreeg 

les van Marcella. Maar het was zo hectisch met 

mijn werk, dat lessen en oefenen er vaak bij in 

schoot. Ik haalde wel mijn baanpermissie. 

Daarmee kon ik met Jos in het buitenland een 

baan lopen. Daar keken ze niet zo nauw.” 

 

En toen werd het 2012 en “werd ik uit de bus 

gehaald.” Dit is letterlijk wat Carien zegt. En dan 

legt ze uit wat ze bedoelt. Bij het bevolkings-

onderzoek blijkt dat ze borstkanker heeft. “En ik 

had 0 klachten. Ik was er vroeg bij, gelukkig. 

Dat was een hele moeilijke periode. Het duurde 

wel 5 jaar voordat ik de draad weer kon op-

pakken en weer iets aan sport wilde gaan doen. 

Wat dat betreft is golf een goede sport als je wat 

extra handicaps hebt,” concludeert Carien. Van 

golfen kwam in die tijd natuurlijk weinig terecht. 

Toch bleef Jos zeggen: “Blijf gewoon lid, dan pik 

je het zeker weer op.” 

“Dus je hebt jarenlang de club gesponsord,” con-

cludeer ik. In 2016 of 2017 behaalde Carien 

samen met “ons Annemiek” bij de Efteling haar 

GVB. Dat was door de ANWB georganiseerd en 

duurde 3 weekenden. “Daarna ben ik weer gaan 

lessen en oefenen, samen met Jos. Af en toe 

deed ik mee met de DDD. En nu we weer mogen 

golfen na de lockdown wil ik weer gaan lessen bij 

Ward.” 

 

“Het vrijwilligerswerk zit er bij mijn familie, maar 

ook bij Jos, ingebakken. Bij alle clubs, badmin-
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ton, tennis, carnavalsvereniging en bridge waar 

we lid van zijn of waren, waren/zijn we als 

vrijwilligers actief.  

Toen Rina mij vroeg om haar in het bestuur te 

vervangen, moest ik wel even nadenken. Rina 

stelde voor om dan eens te komen kijken een 

bestuursvergadering De eerste vergadering was 

op 9 maart, daags voor de lockdown. Daar heb 

ik versteld gestaan van hoeveel werk verstouwd 

werd door het bestuur. Dat gaf voor mij de 

doorslag, en was 'nee' geen optie meer. Het 

heeft even geduurd voordat ik bestuurslid werd, 

want door corona en lockdown (en de 

uitgestelde ALV) kon Rina niet weg en kon ik 

niet officieel bestuurslid worden. 

Ik wil graag de verbindende factor zijn naar al 

die vele vrijwilligers in onze club. En ik wil hier 

graag de leden bedanken voor het vertrouwen 

dat ze in mij stellen.” 

 

Vlak voordat we afscheid nemen, zegt Carien: 

“Als ik daar op het sportpark rondloop, dan denk 

ik: dat is de charme van 

onze golfclub op zo'n 

sportpark. Daar komt jong 

én oud samen. Dat is zo bi-

jzonder en uniek”. 

 

Gea Bloemen 

 

 

Frans de Kinderen herdacht 

door Theo Maassen 

Theo schreef ons: “Graag stuur ik je deze ont-

boezeming over Frans de Kinderen, die ik al vele 

jaren kende en hoog waardeerde. Misschien iets 

om op te nemen in de volgende Teeshot.” 

 

En daar was de redactie het helemaal mee eens! 

 

Zondag 5 januari... ik weet nog dat ik net in 

mijn agenda had gekeken toen er werd aange-

beld. 

Deze week een afspraak maken met Frans om 

te gaan koffiedrinken, stond er. En aan de voor-

deur stond mijn overbuur Ton van Gestel. "Weet 

jij al dat Frans de Kinderen is overleden?" Totaal 

verbijsterd keek ik hem aan. "Frans overleden? 

En ik zou nog naar hem toe gaan. We zouden 

samen koffie gaan drinken!" 
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Ik was helemaal stil gevallen, voelde alleen nog 

wat rillingen over mijn rug gaan en meer ver-

bijstering. Frans overleden. Het leek een bijna 

onmogelijk bericht. Want Frans, juist Frans, die 

kon altijd alles en ging ook altijd door. Of het 

nou met tennis was, of golf, carnaval of muziek, 

bridge (maar matig) of moppen vertellen, Frans 

blies overal zijn partijtje in mee. Tot op hoge 

leeftijd. Want Frans was 90 jaar. Jawel, het was 

echt niet zo dat Frans nooit iets had geman-

keerd, maar hij leek er eigenlijk niet van te lij-

den. Of beter gezegd, Frans vond niet dat ande-

ren hoefden te zien dat hij het met iets moeilijk 

had. 

Ieder ander had zijn eigen moeilijkheden en die 

van Frans hoorden daar dan niet bij. Die hele 

nuchtere levenswijsheid tekende de Frans die ik 

vele jaren heb mogen kennen. Eerst een beetje 

op afstand, in het door ons gedeelde carnavals-

club-bestaan, Frans bij de Eigenheimers en ik bij 

de Klutjesgoojers en later bij het door ons geor-

ganiseerde "Grand Gala du Striep", een carna-

valsliedjesfestival. 

Vervolgens kwamen we elkaar tegen toen ik me 

meldde bij het toenmalige seniorenorkest Nooit 

Gedacht, waarvan Frans lid en penningmeester 

was. Onze band werd pas echt stevig toen mij 

werd gevraagd om voorzitter te willen zijn van 

het orkest. Frans bleef aan als bestuurslid en sa-

men hebben we zo ruim 12 jaar leiding mogen 

geven aan - wat later - het Seniorenorkest We-

dertklank werd genoemd. Vele leden van VGC 

hebben afgelopen zomer met Wedertklank ken-

nis kunnen maken. Terwijl ik door privé-verdriet 

en later spierreuma gekweld afscheid moest ne-

men van het orkest en mijn 

hobby muziek maken, bleef 

Frans gewoon doorgaan met 

mede-leiding geven aan het 

orkest en spelen op zijn 

schuiftrombone. 

 

Frans was in de jaren van mijn voorzitterschap 

een echte steunpilaar, die nooit af liet als ik 

moeilijke besluiten moest nemen of ingewikkelde 

kwesties moest oplossen. Daarnaast was Frans - 

meestal als we samen op weg waren naar een 

uitvoering - de en-

thousiaste verteller 

over golf - hoe leuk 

dat was - en zijn 

geliefde 19e hole. 

Maar ja, ik tenniste 

nog, dus golf? 

Maar toen in een 

half jaar tijd mijn 

drie vaste tennis-

maten wegvielen, 

was daar ineens 

ruimte voor iets anders en wie vulde die ruimte 

in? Natuurlijk F..... Hij wist me te strikken voor 

een 5-tal gratis clinics, hij informeerde keer op 

keer wat ik er van vond, hij wees me op de 

adressen waar ik beter en soms goedkoper te-

recht kon voor golfspullen. En hij had sterke ver-

halen over de 19e, waar het altijd zo gezellig 

was na afloop van een rondje lopen en hij nam 

me mee op mijn eerste passen in de baan. Keek 

dan kritisch naar mijn ietwat kreupele slagen, 

gaf tips - vooral blijf laag en je tweede slag is de 

belangrijkste – en zorgde er op die manier voor 

dat ik - hoewel nog steeds enigszins kreupel in 

mijn slagen door de chronische spierreuma - 

toch verliefd op, zo niet verslaafd ben geraakt 

aan golf. 

 

Merkwaardig toch dat je je - hoewel ik in mijn 

hele leven met veel boeiende en interessante 
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mensen heb mogen (samen)werken - zo ver-

bonden kunt gaan voelen aan iemand die je aan 

de zijlijn hebt ontmoet en die plotseling een 

hoog gewaardeerde mens voor je is. Een stille 

kracht die nooit een standbeeld zal krijgen. Maar 

dat standbeeld wil ik met deze herinnering aan 

Frans met mijn woorden wel graag voor hem  

oprichten omdat hij dat verdient.  

 

Dank je wel Frans en vaar-

wel. Wellicht naar een nieu-

we 19e. 

 

Theo Maassen 

 

 

 

 

 

 

Kennis van de regels is nooit WEG 

door Rob Derksen  

 

In coronatijd houden de regelcommissarissen 

Piet en Rob elkaar scherp door af en toe 

“virtueel” te golfen. Vandaag een verslag van 

hun droomdialoog op hole 5: 

“Nou zeg,” zegt Piet, “bof ik even. Mijn bal ligt 

op de weg: free drop!” 

“Free dRob it is” zegt Rob, “maar of je boft, dat 

valt nog te bezien. 

En omdat jij, Piet, precisie apprecieert zal ik dit 

heel precies proberen uit te leggen.” 

Een geasfalteerde weg is een vast obstakel dat 

volgens regels 16 zonder straf ontweken kan 

worden. 

 

Hoe gaat dat ook alweer in zijn werk? We gaan 

dit bespreken aan de hand van situaties zoals 

die zich bij hole 5 op onze baan kunnen voor-

doen. Neem hier het stuk asfalt met die verlei-

delijke heg, niet ver gelegen van de afslag van 

hole 5. Geloof het of niet, die heg is hier onge-

veer 1 social distance breed! Piet slaat met een 

toverslag af en na wat carambooms butst de bal 

net de weg op en komt tot rust op positie B1. 

Hoe nu verder? 

 

Allereerst besluit Piet of hij de bal speelt zoals 

die ligt. Onder het motto weg-is-weg mag dat 

gewoon. Maar dan wordt dit artikel te kort voor 
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de redactie. Dus weg met dat idee. Piet besluit 

om de bal niet te spelen zoals die ligt. Piet gaat 

nu eerst het dichtstbijzijnde punt bepalen waar 

hij in stand of swing geen hinder heeft van de 

weg. Hij is rechtshandig. Om het dichtstbijzijnde 

punt P1 als referentiepunt voor zijn dropzone te 

vinden, moet de afstand B1-P1 zo klein mogelijk 

zijn. Piet vindt dit punt P1 door loodrecht op de 

wegrichting te lopen tot een punt ongeveer 10 

cm van de rand van de weg. Daar zet hij een tee 

neer. (Dus niet cirkelen t.o.v. de vlag en ook 

niet in de lijn met de vlag zover naar achteren 

als je wilt…..). 

Als maat voor de lengte van de dropzone ge-

bruik je de langste club die je bij je hebt. Piet 

gebruikt zijn driver en bedenkt dat punten dich-

ter bij de hole niet mogen dus krijgt hij een 

dropzone die eruit ziet als in de figuur bij P1. Hij 

dropt perfect vanaf kniehoogte en de bal raakt 

de grond in de dropzone en komt tot rust in de 

dropzone. De bal is in het spel. 

 

Maar Piet wil nu graag weten wanneer hij de bal 

aan de linkerzijde van de weg mag droppen. Er 

zijn mensen op de club, niet dat Piet ze allemaal 

kent, die altijd als de bal op de weg komt aan 

deze kant van de weg droppen. Maar volgens 

Piet klopt dit niet. Dat heeft Piet goed gezien. 

Het gaat immers om ‘the nearest point’ en niet 

‘the nicest’ bij het bepalen van het referentie-

punt voor de dropzone. 

Kijk nu eens naar B2. Het nearest point of relief 

P2 ligt hier echt midden in de heg! Of de bal 

speelbaar is of niet, is van geen belang. Je krijgt 

een vrije drop omdat je bal op de weg ligt en 

nergens anders voor. “Zeg Rob”, vraagt Piet, 

“waarom staat de lijn B2-P2 nu niet loodrecht op 

de weg net als de lijn B1-P1?”. “Heel slim gezien 

Piet. Dat komt omdat als je dit keer de kortste 

weg vanuit B2 loodrecht op de weg zou nemen 

je uitkomt in een punt dichter bij de vlag ligt en 

dat mag niet.” “Hoe moet je het dan bepalen?” 

“Leg bij B2 een club in de richting van de vlag 

en leg een andere club daar loodrecht op en kijk 

waar deze de rand van de weg snijdt. Dit is dan 

ongeveer het punt waar je de achterkant van je 

schoenen neer kunt gaan zetten.” 

“Hoe moet ik mijn voeten neerzetten Rob? Mag 

ik dat vrij kiezen?” “Ik zou 1 voor 1 doen maar 

als je het echt zo precies wilt weten Piet: Je 

mag je speelrichting en club vrij kiezen zolang 

het gezien de omstandigheden redelijk is.” “Wat 

bedoel je daarmee? Doe eens een voorbeeld.” 

Rob: “Als je in deze situatie kiest om evenwijdig 

aan de weg te slaan dan zal je normaal gespro-

ken je voeten loodrecht op de wegrichting zet-

ten. Dan zal de afstand van P2 tot de weg maxi-

maal zijn en dan hou je dus aan de fairwaykant 

van de weg meer bruikbare dropzone over. Dit 

wordt aangemerkt als een onredelijke keuze van 

speellijn. Alles richting de opening rondom de 

berk is alleszins redelijk. Je mag zelfs kiezen om 

je voeten zo neer te zetten om een draw of fade 

te slaan (maar dit alleen op voorwaarde dat je 

deze techniek beheerst, anders mag dit laatste 

weer niet).” 

“OK Rob, ik heb mijn voeten neergezet en P2 is 

mijn referentiepunt. En ik heb met mijn driver 

die ongeveer 120 cm lang is mijn dropzone be-

paald. Als ik naar deze dropzone kijk dan is het 

gebied links van de rode lijn niet bruikbaar, om-

dat ik dan met een deel van mijn voeten weer op 

de weg kom te staan. En dat mag niet, want als 

ik relief neem van een vast obstakel moet ik dat 

compleet doen, dus ik mag met geen enkel deel 

van mijn schoenen meer op de weg staan.” 

“Heel scherp gedacht Piet, zo te horen kun je 

met de regels heel goed uit de voeten. Er is toe-

vallig ook nog de heg die je slag waarschijnlijk 

onmogelijk maakt, maar was die er niet, ook dan 

klopt je redenering helemaal.” 

Piet: “Als ik naar de rechterkant van mijn drop-

zone kijk dan zie ik nog een klein taartpuntje in 

de fairway aan de rechterzijde van de weg. Als ik 

het even bereken zal de punt van mijn driver on-

geveer 35-45 cm van de heg komen. Als ik dus 

een beetje slim drop ligt de bal net voor mijn 

voeten. Maar dat wordt een lastige slag, dus 

misschien ben ik toch geen bofPiet.” 

“Klopt Piet, leuker kan ik het niet voor je maken 

maar wel een beetje aangenamer. Je mag de bal 

daar wel linkshandig slaan! Hè ge toch misschien 

nog een bietje geluk.” 

“Is dat echt waar Rob?” 

 

Ja hoor, als je alles in lijn met regel 16 gedaan 

hebt en gedropt hebt is de bal in het spel en dan 

mag je gewoon van gedachte veranderen en kie-

zen voor een andere stand en of club. Je mag je 

bal zelfs op dit punt onspeelbaar verklaren en 

met een strafslag volgens de opties van regel 19 
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verder gaan. Let wel: de plek waar je gedropte 

bal ligt, is dan het uitgangspunt voor al je relief 

opties.” 

“Dat ga ik mooi niet doen, na al dat gepas en 

gemeet en slim droppen wil ik echt geen straf. 

Ik ga deze free drop linkshandig proberen te 

verzilveren. Houdoe Rob, ik ben er weg van.” 

 

“Ho ho Piet niet zo snel, je wou toch weten wan-

neer je aan de kant van de afslag of aan de kant 

van de heg uitkomt met je vrije drop? Na wat 

passen en meten denk ik dat - in dit specifieke 

geval - als je bal minder dan pakweg 180cm van 

de rand van de hegzijde van de weg ligt, je je 

dropzone aan de kant van de heg moet zoeken. 

Maar let wel niet overal is de weg even 

breed…..” 

 

 

Rob Derksen met dank aan 

Piet 



 

- 16 - 

Leden met een bijzondere hobby 

Soms interview je mensen waarbij je de woor-

den uit de mond moet trekken, soms zit je te-

genover mensen die een tsunami van woorden 

over je heen storten. Het laatste was het geval 

toen Gerrie van Asten bij mij op bezoek kwam. 

Ik was blij als ik er een vraag tussendoor kon 

wringen! Gerrie is een “vrij-

willigster met heel haar hart”. 

Ze is ruim twee jaar geleden 

gevraagd om in Valkens-

waard, samen met Ilse Staals 

en Truus Putman, de Stich-

ting “Met je hart” op te zet-

ten. Samen vormen zij het 

kernteam dat enige tijd geleden is aangevuld 

met Marlies Verlinden. Om financiële redenen is 

er de “Eet met je hart”-campagne. Nu zijn jullie 

vermoedelijk de weg kwijt en dat was de bedoe-

ling, dus lees maar verder. 

“Eet met je hart” is een campagne die loopt van 

1 november tot 15 december waarbij verschil-

lende restauranthouders bij het presenteren van 

de rekening vragen of je één euro per tafelreke-

ning extra wilt betalen voor het goede doel. Dat 

goede doel is in dit geval dus “Met je hart”. Met 

het aldus opgehaalde geld worden kwetsbare 

eenzame ouderen uit Groot Valkenswaard ge-

trakteerd op een klein etentje of een kleine acti-

viteit gedurende het hele jaar, waarvoor ze nul-

kommanul hoeven te betalen. Het gaat er om 

dat deze ouderen, de gasten dus, er toe bewo-

gen worden om over de drempel te stappen en 

andere ouderen te ontmoeten en zo hun een-

zaamheid te doorbreken. We spreken nu over 

een honderdtal gasten, begeleid door 36 bege-

leiders/chauffeurs. De groep gasten in wisselen-

de samenstelling bestaat telkens uit ongeveer 

15 personen. Deze personen zijn “aangemeld” 

door de huisartsen, praktijkondersteuners, wijk-

verpleging en geestelijke verzorgers.  

De gasten moeten ook voldoen aan enkele voor-

waarden: ze moeten nog zelfstandig wonen, zo-

wel psychisch als fysiek nog redelijk goed zijn en 

in Valkenswaard wonen. De jongste gast is 74 

jaar, de oudste 95, en conform de landelijke 

verhoudingen zijn de dames in de meerderheid. 

Het geheel is wars van ieder soort luxe. Gerrie 

of een ander kernteamlid spreekt met de restau-
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ranthouder af om voor een relatief klein bedrag 

te mogen komen eten. De kosten voor zo’n eten-

tje is meestal € 10 p.p. Daar hoort natuurlijk ook 

een drankje bij en sommige gasten genieten er 

ook wel tijdens het eten van een pilsje of wijntje 

en dat vinden wij prima. En soms, bijvoorbeeld 

bij een excursie, wordt dat een zak friet met een 

snack. Alle begeleiding en autoritten worden 

door begeleiders/chauffeurs gratis geleverd en 

men begint rond half elf en is meestal om drie 

uur ’s middags weer thuis. 

In 2019 zijn er 60 ontmoetingen geweest. 

Toch bleef ik wat argwanend wat betreft de gel-

den die ongetwijfeld nodig zullen zijn. Gerrie ver-

telde me dat ze zo’n tweeëneenhalf jaar geleden 

op initiatief van Ilse Staals met verschillende 

personen bijeen kwamen in de Theetuin bij het 

Rijtuigenmuseum op de Molenstraat om een 

soortgelijke actie van een groep uit Boxtel te be-

spreken. En het vervolg was op zijn Gerrie’s: 

“Gaan we óók doen en we beginnen gewoon!”. 

En op 31 mei 2018 zat de kerngroep met nog 

maar drie gasten in diezelfde Theetuin voor de 

allereerste ontmoeting! Wat geweldig hielp was 

dat de ondernemersvereniging Validus een bene-

fietavond voor hen organiseerde en zo zorgde 

voor een startkapitaal van € 15.000! De onge-

veer twintig restauranthouders, die meewerken 

aan de campagne van 1 november tot 15 decem-

ber zorgen, naast vele andere spontane sponsor-

giften, dat de lopende kosten betaald kunnen 

worden.  

Wat voor taken heeft Gerrie binnen die kern-

groep? Ze krijgt namen en gegevens door van 

potentiële gasten die worden aangemeld door 

eerste- of tweedelijnsverzorgers. Ze neemt dan 

telefonisch contact op en nodigt uit voor een 

kennismaking tijdens een van de komende ont-

moetingen. Voelt een gast zich thuis, dan wordt 

hij/zij ingeschreven op de gastenlijst. Soms is er 

overredingskracht nodig omdat deze mensen 

vaak niet meer gewend zijn om uitgenodigd te 

worden. Gerrie laat nadrukkelijk weten dat ze 

niet op huisbezoek gaat. Vóór elke ontmoeting 

nodigt Gerrie de gasten telefonisch uit, stopt 

daarna een kaartje in de brievenbus waarop pre-

cies vermeld staat de locatie, de dag en tijd wan-

neer men opgehaald wordt, plus haar telefoon-

nummer voor eventuele onvoorziene afmelding. 

Verder onderhandelt ze met degene die het eten 

moet leveren (altijd local for local) en organi-

seert ze de hele bijeenkomst, waarbij ze in prin-

cipe zelf ook altijd aanwezig is. De samenstelling 

van de groepen is wisselend. Fijn is, dat ze kan 

rekenen op de drie “Ambassadeurs” van deze 

groep: burgemeester Anton Ederveen, de chef-

kok van restaurant De Treeswijkhoeve Dick Mid-

delweerd en spreker-trainer-schrijver Remco 

Claassen. Zeker ook noemenswaard is dat ze in 

2019 van onze Máxima een Appeltje van Oranje 

hebben gekregen! 

Jammer dat de corona nu een spelbederver is, 

maar deze club zit zo in elkaar dat ze toch doen 

wat nog mogelijk is door middel van telefoontjes 

en/of kaarten naar de gasten en soms – met de 

hulp van de plaatselijke horeca – kunnen ze ook 

een menuutje voor de deur zetten! 

Het is hartverwarmend als je Gerrie zo enthou-

siast hoort praten en ze houdt maar niet op (van 

haar broertje geleerd?). Ik zou zo een hele 

Teeshot kunnen vullen, maar veel beter is het 

als je eens gaat kijken op www.metjehart.nl. Of 

probeer de tv-uitzendingen te volgen op de laat-

ste zondag van juni, juli en augustus van 15.30 

tot 17.00 uur bij ONS en Ziggo 

kanaal 50 en KPN kanaal 89. 

 

Gerrie, chapeau voor dit mooie 

werk dat je doet voor de ge-

meenschap! 

Ben Thijssen 

http://www.metjehart.nl
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Er in of....toch er uit? De vlaggenstok! 

Daar zit wat in en het maakt wel uit... 

 

Je mag bij een put vanaf de green de vlaggen-

stok in de hole laten staan, maar het hoeft 

niet. Het is je eigen keuze. Als de bal door de 

vlag uit de hole wordt geketst, moet je de bal 

spelen zoals hij ligt. En als de bal geklemd 

blijft zitten tussen de stok en de hole, dan 

geldt het als een put. De vraag rijst of het 

makkelijker of moeilijker wordt om puts te ma-

ken als je vlag in de hole laat staan. Volgens 

de regelautoriteiten R&A en USGA is er uitein-

delijk even vaak voordeel als nadeel. 

 

In 1991 bracht de wereldberoemde golfcoach 

Dave Pelz zijn eerste golfboek uit met de titel 

Dave Pelz’s Short Game Bible, met maar liefst 

429 pagina's alleen over putten!!! 

Daarin beschreef hij een onderzoeksresultaat 

dat antwoord gaf op deze vraag. Dave en zijn 

team lieten in totaal 9.000 golfballen los vanaf 

een ‘True Roller’. Dat is een soort glijbaan voor 

ballen, waarmee je een constante snelheid en 

richting kunt creëren. 

Van de 4.500 ballen die richting de hole wer-

den gestuurd zonder de vlag in de hole, gingen 

er 2.686 ballen de hole in. 

Van de 4.500 ballen die richting de hole wer-

den gestuurd met de vlag in de hole, waren 

dat er 3.568 ballen. Met de vlag in de hole 

werden er dus 33% meer puts gemaakt. Dat is 

een zeer overtuigend hoog percentage. 

 

Edoardo Molinari, de broer van de Italiaanse 

topgolfer Francesco Molinari, heeft voor zijn 

broer zijn eigen onderzoek gedaan. Volgens 

dat onderzoek, met veel minder ballen per va-

riabele, bleek dat de snelheid en de plek van 

waar de bal de hole binnenkomt, afwijkende 

gegevens op te leveren. De conclusie van 

Edoardo was de volgende: 

Bij een langzame put is er geen verschil tussen 

de vlag erin of eruit. 

Bij een gemiddeld snelle put kun je beter de 

vlag eruit halen. 
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In het geval van een snelle put moet je de vlag 

juist weer wel in de hole laten staan. 

Het lastige van dit onderzoek is dat het moeilijk 

is om de snelheid van een put in te schatten. De 

conclusie is dat in 33,3% van de gevallen met 

de vlag in de hole het niet uitmaakt en dat in 

33,3% van de puts het juist beter is om de vlag 

te laten staan. In totaal is dat 66%. Laten staan 

dus. 

Een onderzoek van Golfspy via YouTube beves-

tigt ook, dat het beter is om de vlag erin te la-

ten. Zie evt https://www.youtube.com/watch?

v=v9ZXh7g11C8 of zoek op TESTED: Flagstick 

In (vs) Flagstick Out? 

En als je nog niet overtuigd bent, dan heb ik 

hier nog een leuk Nederlands filmpje over dit 

onderwerp van PGA golfpro Leonard Smit van 

golfbaan De Efteling. 

https://youtu.be/lrW0XZmUCCg of zoek op: Re-

gels 2019 Vlag in de hole laten staan! 

Gratis beter spelen door 

meer puts te maken, laat 

staan die vlag!! 

 

Happy putting 

Piet Janse 

 

Versoepeling corona-maatregelen 

Nu de maatschappij weer een beetje “normaal” 

begint te worden, is het strikte toezicht door 

marshals, waarmee we medio mei weer gingen 

golfen, ook teruggebracht naar “normaal”. 

De Presidentscup opende het wedstrijdseizoen. 

Weliswaar met 1,5 m onderlinge afstand in de 

baan en in het clubhuis, maar verder weer ou-

derwets gezellig. 

Het gaat dus de goede kant op, maar de ver-

plichting om starttijden (en afslagmatten) te 

reserveren is voorlopig nog van kracht. Dit om 

te voorkomen dat bij hole 1 en op de driving 

range  een grote groep (wachtende) leden ont-

staat. En om bij een onverhoopte besmetting 

contactonderzoek te kunnen doen.  

Veel leden constateerden tot hun verbazing dat 

starttijden reserveren ook voordelen biedt 

(geen wachttijd) en pleiten ervoor om daarmee 

door te gaan. Maar een onderscheidend ken-

merk van onze club was nu juist, dat je kunt 

spelen wanneer je wilt, zonder van tevoren iets 

te moeten vastleggen. 

We moeten nu met z’n allen besluiten of we 

doorgaan met starttijden dan wel terug gaan 

naar de pre-corona situatie: je komt wanneer 

je zin hebt en accepteert dat je misschien even 

moet wachten voor je op hole 1 kunt afslaan.  

Misschien iets voor een (mail)enquête? 
 

Presidentscup 2020 

Dit jaar begonnen we enthousiast aan de win-

terteam-wedstrijden. De cyclus van 4 woens-

dagen werd afgebroken door de corona-uit-

braak. Sinds 13 mei mogen we weer golfen, 

maar wedstrijden bleven verboden tot 1 juli. 

Eind juni is in allerijl is het clubhuis corona-

proof gemaakt (HULDE clubhuiscommissie!) en 

met de tent over het terras zijn wedstrijden 

met maximaal 48 deelnemers mogelijk. 

De eerste wedstrijd met corona-beperkingen 

was de Presidentscup op 12 juli. 

Voorzitter Frank had het zwaar tijdens zijn 

vroege ronde met natte fairways en greens. De 

44 deelnemers genoten later op de dag echter 

van prachtig zonnig 

weer en een prima 

organisatie (dankzij 

Marrie, Ton en Ge-

rard!) 

Ferdy Lambrechts 

won de 1e prijs en de 

wisselbeker, met een 

score van 8+, ge-

volgd door Henk den 

Hoed en Wim Rath, 

beiden met 6+. 

Peter Maathuis 

https://www.youtube.com/watch?v=v9ZXh7g11C8
https://www.youtube.com/watch?v=v9ZXh7g11C8
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Vaatwasser 

Tweeduizend twintig? Of Twenty, twenty? 

Zo. We zijn aangeland in 2020. Ja, jullie al eer-

der, maar ik schrijf dit op 6 januari. De drie ko-

ningen zijn net weg met een snoepzak. Mooie 

traditie. Houden zo! Ook zwarte piet, de paas-

haas, kievietseieren zoeken, carnaval, Konings-

dag, skûtsje zeilen, palingrook-wedstrijden, 

bloemencorso, bedevaart naar Handel. IJsbaan 

in Valkenswaard met het Open Nederlandse IJs 

fiets kampioenschap. Het vogelverschrikkerfesti-

val. En zo zijn er nog wel meer te bedenken. 

Voor ons golfers: Matchplay kampioenschappen, 

Varoso, wintercompetitie, Vlaggenwedstrijd, 

Carpe Diem, zie verder de site voor overige eve-

nementen. 

En laten we hopen dat het weer een geweldig 

golfjaar wordt, met goed weer, goede greens, 

fijne wedstrijden en altijd vrolijke golfers. 

 

De lange van Van Mierlo 

Je hebt ze in verschillende lengtes. Korte en lan-

ge. Ad heeft een lange, maar heeft hem laten 

inkorten. Vond hem toch wel erg lang. 

Hierdoor werd hij onderin wel wat lichter en dat 

vond Ad toch wel een probleem. 

Maar… daar heeft 

hij een oplossing 

voor gevonden. 

Meer gewichtjes 

onderin. Probleem 

opgelost! Nu is hij 

precies op maat, 

met het gewicht 

wat er bij past. 

Heeft een lange dan voordelen, boven een kor-

te? Ja. Ik kan niets anders zeggen. Wij (flight 

van 4) met een korte, kwamen iedere keer net 

een stukje te kort. 

Centimeter of 3. Dus… ja een lange is beter. 

Tenminste op de wintergreens. Op de zomer-

greens zal het niets uitmaken. 

Op de zomergreens moet je namelijk altijd uit-

holen, maar bij de wintergreens is de putter-

lengte bepalend of een bal al binnen ligt. Dus Ad 

had gewonnen. Zo zie je maar! Graag zou ik 

zien dat er een standaard werd meegegeven. 

Hebben we in huis. Is het te veel moeite om die 

mee te geven? 

Want 2 weken later had ik hetzelfde probleem. 

Toen heeft iedereen maar met de putter van 

Kees Alkemade gemeten. Ja, hij heeft ook een 

lange. 

 

Carnavals dinsdag 
Zoals gewoonlijk werden de heren uitgenodigd 

om mee te spelen met 

de dames op de carna-

vals-dinsdag. Volgens 

mij was dit de eerste 

dinsdag met goed golf-

weer. In totaal deden 14 

dames en 14 heren mee 

aan deze wedstrijd. Niet de eerste kreeg prijs, 

maar nummer 11. Het was tenslotte carnaval. 

Hierbij wat sfeerfoto’s. Zo te zien was het erg 

gezellig. Volgend jaar weer? Meer foto’s staan 

op de site. Helaas was niemand verkleed. Nou ja 

eentje dan, Peter van Dooremalen. 

Hier lijkt het op de foto’s wel een verkleedpartij. 

Nee dus. Dammie had 

het clubhuis in carna-

valeske sferen omgeto-

verd. En toen er een 

foto gemaakt moest 

worden, werden ineens 

allerlei hoedjes opgezet 

en een sjaal omgedaan.  

Ik hoop dat volgend jaar iedereen verkleed 

komt. Zowel dames als heren. Het is toch een 

“speciale wedstrijd?” Ikke in ieder geval wel. 

Wie volgt? 

 

Wintercompetitie 

En ja. Nadat “orkaan” Ciara was overgetrokken, 

(viel trouwens best mee) begon op 19 februari 

de wintercompetitie met 14 team inschrijvingen. 

Mooi om te lezen dat er zoveel teams meedoen. 

De eerste dag was het prima golfweer. We 

speelden 24 holes. De normale 18 plus 2 keer 

“het zwembad”. Uitslag staat op de website. 

Op 4 maart gingen we verder met een eclectic 

wedstrijd. Zonnetje. Hoezo wintercompetitie? 

Ook van deze wedstrijd staat de uitslag op de 

site. Deze dag speelde ik met mijn partner 

“tegen” Jos Baudewijns. Wat speelde hij de eer-

ste ronde bagger. Dus ik dacht “kat in het bak-

kie”. Maar de tweede ronde ging het om verbe-

teren. En dat deed hij. In totaal sloeg hij 16 sla-

gen minder dan in de eerste serie. 
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Nou, daar ging mijn kat in het bakkie! 

Jos: “Geweldig gespeeld!” 

 

EN TOEN KWAM CORONA! 

Eerst leek het er nog op dat alleen de wedstrijd 

van 18 maart uitgesteld zou worden, maar al 

snel kwam het bericht dat alle activiteiten t/m 

31 maart werden uitgesteld. 

Geen DDD. Geen VVMM. Geen verdere winter-

competitie. (Krijg net een mailtje dat alles is af-

gelast.) Geen Vlaggenwedstrijd.  

In de media wordt intussen gesproken over een 

volledige shutdown tot medio april. Geen Carpe 

Diem? Geen inloop op 5 april? Dus niets te mel-

den... We kunnen slechts afwachten... 

 

Wiekent? 

Wederom een foto van iets op de golfclub. De 

vorige werd gemaakt op hole 3 van het zwem-

bad. Maar waar is deze gemaakt? 

De eerste goede inzending wint nog steeds een 

golfballetje van onze club.  

Mailen kan naar jmahberkers@onsbrabantnet.nl. 

Ik ben benieuwd!  

   
 

Zo. Meer heb ik niet te melden voor De Vaat-

wasser. Ik hoop dat iedereen gezond blijft. 

 

Hans Berkers 

 

ALV benoemt Jos Coppen tot Lid van Ver-

dienste 

 

De ALV heeft vorige 

maand bijna unaniem 

ingestemd met het 

voorstel van het be-

stuur om Jos Coppen 

te benoemen tot Lid 

van Verdienste. 

 

Jos stond aan de wieg 

en daarna ruim 25 

jaar aan het hoofd van 

de VVMM, de Vrije 

Vrijdag Middag Mannen, onze “herenmiddag”. 

De VVMM brengt al 25 jaar elke vrijdagmiddag 

gemiddeld circa 50 man op de been en draagt zo 

in belangrijke mate bij aan de gezelligheid bin-

nen onze club. 

 

Wanneer de herenmiddag weer van start gaat, 

naar verwachting begin augustus, zal Jos op pas-

sende wijze worden gehuldigd. 

mailto:jmahberkers@onsbrabantnet.nl
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